
 
 

 
 
      

 
 

Nu ska utemiljön förnyas – Vad behöver vi göra? 
 
Nästa år kommer vi satsa lite extra på utemiljön i kvarteret Ärlan så att den blir 
trygg, tillgänglig och trivsam att vistas på för alla hyresgäster. Därför vill vi få 
veta vad ni som bor i kvarteret tycker är viktigt nu när utemiljön ska förnyas. 
Vad av det som finns idag är uppskattat? Vad kan göras bättre? Vad saknar ni?  
 

   
  

   
 
Tillsammans med Hyresgästföreningen, PRO och samhällsplanerare från företaget Urban 
Utveckling bjuder vi in till ett möte där ni hyresgäster får bidra med era erfarenheter och 
idéer om hur vi ska förnya utemiljön. Ni är hjärtligt välkomna till mötet som hålls på: 

 
Innergården, onsdagen den 13 juni kl. 17.00 - 19.00 

(vid dåligt väder är vi i lokalen på Borgargatan 11) 
 

Ni kan redan nu börja fundera på hur ni skulle vilja att utemiljön utvecklas. Kanske har 
just du länge tänkt att det vore trevligt och bra med något särskilt? Ta med era idéer och 
förslag, era synpunkter är viktiga för oss. Även barn är välkomna! Vi bjuder alla på fika. 
 
Det går också bra att maila in förslag till arlan@urbanutveckling.se eller ringa på telefon 
08 – 35 43 47 på vardagar mellan kl. 9 - 17. Ni kan lämna era förslag fram till den 15 juni. 
 
 
Varmt välkomna! 
 
Med vänliga hälsningar, 
Mats Lundberg, VD Arvidsjaurhem 
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